
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2018/19:270 Effektbalansen

Energipolitiken i Sverige har länge präglats av tvära kast och oklara besked. 
Efter att energiöverenskommelsen beslutades i Sveriges riksdag finns 
fortfarande en bred oro kring den framtida elförsörjningen i Sverige. Risken för 
effektbrist är påtaglig. Svensk industri har uttryckt en stark oro över 
utvecklingen, då produktionen hotas när effektbalansen inte säkras.

Nu måste regeringen ta initiativ för att Sverige inte bara på årsbasis ha ett 
elöverskott utan även för att säkra att vi framöver har den effekt i våra nät som 
samhället har rätt att förvänta sig. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

 

Vad kommer statsrådet att göra för att säkra effektbalansen i det svenska 
elnätet?

………………………………………

Cecilie Tenfjord Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-20
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00


